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Sammanträde torsdagen den 22 mars 2018 kl. 17.30-20.15   
Folkets Husby, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 
 
Ledamöter 

 
Ersättare 

  

Elvir Kazinic (S), ordförande 

Benjamin Dousa (M), vice ordförande 

Kerstin Aggefors (S) 

Galina Monsalves-Leal (S) §§ 4-25 

Martin Michel (MP) 

Niklas Thorén (M) 

Aleks Sakala (M) 

Tatjana Kovacic (M)  

Kerstin Thuvfesson (M) 

Mats Rydelius (M) 

Asi Rebbati (L) 

Kyllikki Iroegbu (S) 4-25 

Tara Rasul Aziz (S) 

Lara Siadat (MP) 

Ahmed Sharaf Abdi (V) 

Basit Choudhury (M) §§ 4-25 

Jean-Robert Nino (M) 

Sinan Tayeb (M) 

Banar Sabet (C) 

Sofia Tahko (KD) 

  

    

    
Tjänstgörande ersättare 

Estanislao Mboro (S) för Staffan Svärd (S), Tomas Beer (MP) för Ahmet Music (MP) 

Kyllikki Iroegbu (S) för Galina Monsalves-Leal (S) §§ 1-3.  

 

 Tjänstgörande ersättare 
 

     
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-5: stadsdelsdirektör Ulla Thorslund och nämndsekreterare 

Tove Nilsson.                                                                                                             
 

Öppet sammanträde §§ 6-20: stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, strateg Ingrid Friberg, 

ekonomichef Alex Baena, administrativ chef Johan Hernman, avdelningschef Susanne 

Tengberg, avdelningschef Ulrika Axelsson, avdelningschef Kim Lagerquist, 

administrativ sekreterare Monica Holst och nämndsekreterare Tove Nilsson.    

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

 
Personalföreträdare  

Öppet sammanträde §§ 7-24: Ata Hosseini (Vision) 

 Personalföreträdare 

 
Utses att justera  

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Ordföranden Elvir Kazinic (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M)  Utses att justera  
   

Dag för justering    
2018-03-27  
 

 Sekreterare 

 

 
Ordförande  

         
 Vice ordförande  

 

 

 

 

 
   

Vice ordförande 
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 22 mars 2018 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 20:00  

 

Plats: Folkets Husby, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 
   
 

Närvarande: 

Se bilaga 1 

 

§§ 10, 12, 14 och 15 

 

Justerat den 23 mars 2018  

 

 

 

Ordföranden Elvir Kazinic (S) 
 
 
 

Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  
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§ 1  
Val av justerare och godkännande av dagordning 
 
Beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum tisdag  

27 mars 2018 klockan 15.30. 

 

Dagordningen godkändes utan ändringar. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

22 februari 2018 justerats den 28 februari 2018.    
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§ 3 
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  
 
Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 1 mars 2018, 7 mars 2018 

och 21 mars 2018.  

 
Ajournering 
Nämnden ajournerade sig från klockan 17.45 för allmänhetens frågestund. 

Sammanträdet återupptogs klockan 19.40.  
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§ 4 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

2018-03-22 

Information från förvaltningen 

 Allmänhetens frågestund inleddes med information från utbildnings-

förvaltningen. Grundskolechef Mona Tolf informerade om de 

kommunala grundskolorna i Rinkeby-Kista.  

 Ulla Torslund presenterade förvaltningens nya avdelningschef för 

förskole-avdelningen, Kim Lagerquist.  

 Förvaltningens påsklovsprogram presenterades av Ulla Thorslund och 

delades ut till nämnden.  

 En informationsbroschyr om stadsdelsnämnden som förvaltningen tagit 

fram delades ut till nämnden för översyn.  

 Ulla Thorslund informerade om att det ska hållas en medborgardialog 

den 26 mars i Folkets Hus i Rinkeby. Medborgardialogen utgör 

startskottet för satsningen på att nå fler i gruppen unga som varken 

arbetar eller studerar. Utöver förvaltningen kommer bland annat Jobbtorg 

delta i medborgardialogen. I april påbörjas verksamheten i Ungdomens 

Hus i Rinkeby, som har till syfte att motivera unga till fortsatta studier 

eller arbete. 

 Ulla Thorslund informerade också om att planering för Community 

School i Rinkebyskolan fortsätter. Ett flertal verksamheter har uttryckt 

intresse för att medverka, bland annat Kulturskolan.  
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§ 5 
Inkomna medborgarförslag 
 

Inga inkomna medborgarförslag fanns att anmäla.  
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§ 5a 
Underlag för budget 2019 med inriktning 2020 och 2021 
 

Beslut 
Underlag för budget 2019 med plan för 2020 och 2021 för Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd godkänns.   

 

Ärendet  
Enligt kommunallagen ska stadens budget innehålla en plan för ekonomin för en 

period om tre år. Den plan som nu är aktuell att ta ställning till omfattar åren 

2019 till och med 2021. Stadens nämnder ska analysera vilka frågor som 

påverkar verksamhetens utveckling och ekonomi. Utgångspunkten för detta är 

förändringar i omvärlden samt analyser av den egna verksamhetens utveckling. 

Större avvikelser eller förändringar jämfört med den plan för åren 2019 och 

2020 som kommunfullmäktige beslutade om i budget 2018 ska analyseras och 

kommenteras. Nämnderna ska under respektive inriktningsmål göra en 

övergripande och sammanfattande analys av verksamheten för åren 2019 till och 

med 2021. I detta ingår att beskriva trender, utvecklingstendenser, strukturella 

frågor och förändringar i befolkningen och hur detta påverkar verksamheten. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 14 mars 2018.  

Dnr 1.2.1.-172-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.      

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Asi Rebbati (L) 

lämnade ett gemensamt förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med det.  

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  

 

Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Asi Rebbati (L) 

reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget gemensamt förslag 

enligt följande:   
 

1. Att avslå förvaltningens förslag 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

22 mars 2018 
 

Sida 9 

 

 

  

2. Att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma till nämnden med ett 

budgetunderlag i överensstämmelse med vad som anförs i detta förslag samt 

i enlighet med M, KD, C och L ´s budgetreservationer i kommunfullmäktige. 

3. Att därutöver anföra följande 

Trygghet och valfrihet i Rinkeby-Kista 

Vår politik för fler jobb med låg skatt, trygg välfärd och en fungerande vardag 

har prövats i flera val och har vunnit stockholmarnas förtroende. Samtidigt har 

vi tagit vara på våra år i opposition genom att kontinuerligt utveckla vår politik 

för att svara på de problem som Stockholm står inför. En omfattande 

politikutveckling på samtliga områden återspeglas nu i denna budget som utgår 

ifrån de samhällsproblem som är mest angelägna för Stockholm att lösa. 

Hårdare tag mot kriminalitet 

Medborgarna i Rinkeby-Kista upplever sig inte längre lika trygga som förr. 

Flera i närtid publicerade trygghetsmätningar för staden och regionen visar 

tydliga förändringar i hur den upplevda oron för brott och otryggheten ökar 

samt att det finns stora och svåra problem med brottsutsatta områden i hela 

kommunen. 

 

Trygghet och säkerhet är ett av våra viktigaste välfärdsuppdrag. Vi kommer 

aldrig att acceptera att människor i olika delar av Stockholms stad, men framför 

allt i vår stadsdel, får sin frihet begränsad och livskvalitet försämrad på grund av 

otrygghet och kriminalitet. Det är dags att stadsdelen och kommunen slutar vara 

passiva i säkerhets och trygghetsfrågorna. Vi vägrar att acceptera att människors 

frihet kringskärs av kriminalitet. Vi värnar om upprätthållande av 

samhällskontraktet och prioriterar insatser för en ökad trygghet med förslag om 

bland annat fler kommunala ordningsvakter, kameraövervakning och 

platssamverkan för ökad trygghet på otrygga platser. 

 

Vi har föreslagit en rad åtgärder som ska öka tryggheten för alla Rinkeby-

Kistabor samt göra det svårare att vara kriminell här. Tills fler poliser är på plats 

ska kommunen och stadsdelen arbeta med fler ordningsvakter för att öka 

säkerheten och tryggheten i stadsdelarna. Vi har vid flera tillfällen lagt förslag i 

stadsdelsnämnden om ordningsvakter och kameraövervakning. För att det ska 

fungera effektivt är det också viktigt att det inrättas en stadsövergripande 

trygghetsjour dit lokala handlare och boende kan vända sig för att tillfälligt öka 

närvaron av ordningsvakter. Detta riktar sig framförallt till lokala centrum och 

handlare som inte har råd att egna säkerhetsvakter ur egen kassa. T.ex. vet vi att 

Salam Kurda, handlare i Husby, har slutat efter 32 år i stadsdelen som ett 

resultat av otryggheten. Mitt i Kista har även rapporterat om att Ica handlaren 

överväger att kasta in handduken. I konkreta termer vill vi i Alliansen därför: 

 

- Sätta upp fler trygghetskameror, för att klara upp mer brott.  
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- Anställa lokala ordningsvakter 

- Se till att särskilt otrygga områden, som exempelvis Kista busstorg, blir                         

lugnare miljöer genom fysiska upprustningar 

- Stärka samverkan mellan polisen, socialtjänsten och skolan 

- Uppföljning av nuvarande verksamhet, hur väl fungerar Lugna gatan,    

medborgarvärdar, fältassistenter och ungdomsvärdar.  

- Att staden erbjuder allmännyttans hyresgäster DNA-märkning av deras   

tillhörigheter för att reducera antalet inbrott 

Valfrihet i fokus 

Valfriheten inom äldreomsorgen ska vara god med en mångfald av utförare och 

möjlighet att välja innehåll i hemtjänsten. Alliansen tar avstånd från de 

ideologiskt motiverade kommunaliseringar som Socialdemokraterna genomför 

utan hänsyn till Rinkeby-Kistabornas valfrihet. Genom satsningar på valfrihet 

och kvalitet i äldreomsorg, hemtjänst och service, får äldre som vill bo kvar i 

sina lägenheter på ålderns höst större makt över sina liv. Oavsett om 

verksamheten bedrivs av staden eller en fristående aktör ska kraven vara högt 

ställda och uppföljningen ska vara noggrann. 

 

Inslaget av läkarkompetens i äldreomsorgen behöver ökas för att stärka och 

utveckla kvaliteten. Alliansen vill se en ökad samverkan mellan hemtjänsten och 

landstinget genom exempelvis möjlighet till frivillig läkarundersökning i 

hemmet samt fler och effektivare läkemedelsgenomgångar för de äldre. Vi vill 

också verka för möjligheten att äldre direkt ska kunna vända sig till geriatriska 

mottagningar istället för akutmottagningarna för tillgång till geriatrisk 

specialistkompetens. 

 

Under mandatperioden ska en långsiktig utbildningssatsning genomföras där det 

bland annat ska ingå ett språklyft för anställda inom äldreomsorgen som har 

svenska som andra språk. Staden ska också initiera och möjliggöra flerspråkig 

hemtjänst så att äldre personer med utländsk bakgrund kan förstå det språk som 

talas. 

 

Ungdomsbesök i vården ska utvecklas och staden ska erbjuda läkarstudenter 

praktikplatser på äldreboenden inom ramen för deras läkarutbildning. 

 

Det ska finnas en mångfald av olika boendeformer. Bland annat vill Alliansen 

utreda möjligheten för att införa generationsboenden som förbättrar 

möjligheterna till umgänge över generationsgränserna. Rent konkret vill vi 

därför: 

 

- Upphandla Kista vård- och omsorgsboende 

- Införa ett kvalitetskontrakt som garanterar en god vård 

- Bevara och utveckla valfriheten inom äldreomsorgen och hemtjänsten 
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- Genomföra ett språklyft för hemtjänsten 

- Genomföra ett måltidslyft inom äldreomsorgen 

Kvalité i förskolan:  

Ansvaret att uppfylla barnomsorgsgarantin innebär att det ska finnas en 

långsiktig och framsynt planering av förskolelokaler. Stadsdelsnämnderna har en 

central roll för att säkra behovet av förskolelokaler i planeringen av nya 

stadsdelar. Stadsdelsnämnderna kan däremot med fördel överlåta åt andra 

aktörer att driva verksamheten. För att klara utbyggnaden av förskolelokaler ska 

alltid möjligheten att utnyttja skollokaler undersökas. Staden ska även samverka 

med fastighetsägare, näringslivet och andra aktörer för att hitta nya lösningar på 

behovet av förskolelokaler och platser. Enskilt drivna förskolor fyller en viktig 

roll för barnomsorgen i Stockholm. De fristående alternativen ökar den 

pedagogiska mångfalden och föräldrarnas valfrihet. Stadsdelsnämnderna ska se 

positivt på att pröva idén om så kallade ”f retagsdagis”, det vill säga fristående 

arbetsplatsförskolor. Alla bra förslag som kan underlätta stockholmarnas 

livspussel ska prövas seriöst. Stadsdelsnämnderna ska också verka för att öka 

antalet förskolor med tillagningskök.  

För att möta en stor personalbrist inom förskolan och för att på bästa sätt 

integrera nyanlända med kompetens inom barnomsorg och ta tillvara på deras 

fär- digheter och erfarenhet ska staden, i samarbete med Arbetsförmedlingen, 

upp- rätta ett snabbspår för att fler snabbt ska komma in på arbetsmarknaden och 

börja arbeta inom förskolan. Det finns många goda exempel i andra kommuner 

som kan inspirera i detta arbete. Snabbspåret ska också rikta sig till personer 

som av olika anledningar står långt ifrån arbetsmarknaden.  

Ersättaryttrande 1 
Ersättaren Sofia Tahko (KD) anmälde att om hon hade tjänstgjort i nämnden 

hade hon ställt sig bakom moderaternas och liberalernas förslag till beslut.  

 

Ersättaryttrande 2 
Ersättaren Banar Sabet (C) anmälde att om hon hade tjänstgjort i nämnden hade 

hon ställt sig bakom moderaternas och liberalernas förslag till beslut.  
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§ 6 
Tydliga riktlinjer för föreningsbidrag m.m. 
 

Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på medborgarförslaget. 

 

Ärendet  
Rinkeby Framtidskommitté m.fl. har lämnat ett medborgarförslag med olika 

önskemål och synpunkter. Önskemålen är att tydliga riktlinjer för förenings-

bidrag utarbetas, att en handlingsplan tas fram för hur det lokala föreningslivet 

ska inkluderas i beslutsprocesser och att resurser ges till Folkets Hus-

föreningarna Husby och Rinkeby i syfte att dessa ska utgöra en länk mellan 

stadsdelsförvaltningen och det lokala föreningslivet. Stadsdelsnämnden 

fastställde i december 2017 nya riktlinjer för bidrag till föreningar som gäller 

fr.o.m. den 1 januari 2018. Det kommer att finnas olika möjligheter för 

föreningslivet till delaktighet i beslutsprocesser då samverkan är en väsentlig del 

i sådana processer. I medborgarförslaget föreslås att stadsdelsförvaltningen ska 

stödja Folkets Hus-föreningarna i Husby och Rinkeby med ekonomiska och 

personella resurser så att dessa kan agera länken mellan förvaltningen och det 

lokala föreningslivet. Inom föreningslivet bedrivs verksamhet som är av stor 

betydelse för utvecklingen i stadsdelsområdet. Förvaltningen är därför angelägen 

om att ha goda kontakter med civilsamhället. Av den orsaken är en länk mellan 

stadsdelsförvaltningen och det lokala föreningslivet inte aktuell.   

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 8 mars 2018.  

Dnr 1.2.4.-603-2017.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.       

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 7 
Månadsrapport till nämnden i mars 2018 
 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner denna månadsrapport. 

2. Stadsdelsnämnden omdisponerar budgetmedel till ytterligare 100 

feriearbetsplatser om 1,0 mnkr, samt en möjlighet för ungdomsföreningar att 

söka ersättning för utförande av städuppgifter i parkmiljö om totalt 250 tkr. 

 

Ärendet  
Sammanlagt beräknas ingen avvikelse mot budget vare sig före eller efter 

resultatöverföringar.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 14 mars 2018.  

Dnr 1.2.1.-163-2018  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.       

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 8 
Boendeplan för äldre i region Västerort reviderad 2018 
Underlag till den stadsövergripande boendeplaneringen 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner äldreboendeplanen för region Västerort avseende 

den del som berör Rinkeby-Kista. 

 

Ärendet  
Äldrenämnden har som uppdrag av kommunfullmäktige att årligen ta fram 

förslag till boendeplanering för äldre. De förvaltningar som ingår i region 

Västerort, Bromma, Hässelby-Vällingby, Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista har 

i samarbete tagit fram ett underlag till en regional boendeplanering för äldre. 

Boendeplanen är ett dokument där regionens gemensamma behov av olika 

boendeformer för äldre beskrivs och analyseras samt en inventering av de platser 

som finns i befintliga boenden. I år ska även en behovsbeskrivning och 

inventering av seniorboenden, dagverksamhet och aktivitetscenter ingå i 

planeringen. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 26 februari 2018.  

Dnr 1.2.1.-143-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 9 
Förslag till Stockholms stads program för alkohol-, narkotika-, 
dopnings- och tobakspolitiken  
Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Beslut 
Remisserna besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 
Förslaget till reviderat ANDT-program för alkohol-, narkotika-, dopnings- och 

tobakspolitiken 2018-2021 syftar till att lyfta fram utvecklingsområden för 

staden i ANDT-relaterade frågor, med det övergripande målet att Stockholm ska 

vara en stad fri från narkotika och dopning, med minskade medicinska och 

sociala skador orsakade av alkohol samt med ett minskat tobaksbruk. 

Programmet består av sex långsiktiga mål, som följs av delmål och förslag till 

aktiviteter för programperioden 2018-2021. Förvaltningen ser positivt på 

förslaget som helhet och att ANDT-arbetet integreras i stadens övriga 

förebyggande arbete. Förvaltningen anser att det är idrottsnämnden som bör vara 

ansvarig för arbetet mot dopning och inte stadsdelsnämnderna. Vidare föreslår 

förvaltningen att tillägg görs om vikten av att förskolan arbetar för att främja 

hälsa och förebygga ohälsa och att utbildning erbjuds till alla som arbetar med 

barn och unga. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 22 mars 2018.  

Dnr 1.5.1.-046-2018.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 10 
Riktlinjer för barnsäkerhet i stadens förskolor 
Svar på remiss från kommunstyrelsen  
 
Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Utbildningsförvaltningen har på uppdrag av kommunfullmäktige tagit fram ett 

förslag till riktlinjer för Stockholm stads kommunala förskolor. Riktlinjerna 

täcker relevanta områden för barns säkerhet på förskolor. Förvaltningen ställer sig 

positiv till förslaget och instämmer i att det kommer att bidra till en större 

likvärdighet i stadens kommunala förskolor. Förvaltningens anser att riktlinjerna är 

tydliga och kommer att vara ett bra stöd och vägledning för ett systematiskt 

barnsäkerhetsarbete i stadsdelsnämndens förskolor. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 28 februari 2018.  

Dnr 1.5.1.-009-2018.  

   

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

22 mars 2018 
 

Sida 17 

 

 

  

§ 11 
Strategi för en äldrevänlig stad 
Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet  
Stockholms stad har påbörjat ett långsiktigt arbete med att göra staden mer 

äldrevänlig. Staden har åtagit sig att följa den modell som Världshälso-

organisationen (WHO) har utvecklat. Äldreförvaltningen har  under 2017 tagit 

fram ett underlag för ett program för en äldrevänlig stad. Arbetet avser alla 

äldre, oavsett om de har äldreomsorg eller inte. Fokus har i detta skede inte varit 

att hitta lösningar utan att övergripande beskriva behov av utveckling, 

samverkan och staka ut en viljeinriktning för stadens arbete för att bli en 

äldrevänlig stad. Dokumentet är tänkt som ett underlag till fortsatt planerings-

arbete. Förvaltningen är positiv till att ett underlag till program för en äldre-

vänlig stad tagits fram. Underlaget uppmärksammar viktiga förbättrings- och 

utvecklingsområden för vad som har betydelse vid skapandet av en äldrevänlig 

stad. Förvaltningen ser också vikten av att de stora skillnader som finns mellan 

olika stadsdelsområden i staden lyfts fram i underlaget. Det vore dock önskvärt 

att i ett upprättat program om en äldrevänlig stad även beskriva vilken äldre-

omsorg staden planerar bedriva i framtiden. Det perspektivet saknas till stor del i 

underlaget. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 februari 2018.  
Dnr 1.5.1.-650-2017 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  

 

Ersättaryttrande  
Ersättaren Sofia Tahko (KD) och ersättaren Banar Sabet (C) lämnade ett 

gemensamt ersättaryttrande enligt följande: 

 

Om vi hade haft rösträtt hade vi föreslagit nämnden att besluta enligt 

följande 

 

Att godkänna förvaltningens förslag ”Strategi för en äldrevänlig stad”.  
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Att därutöver anföra: 

 

Alla stockholmare ska kunna åldras med frihet, självbestämmande och 

värdighet. Äldre ska respekteras för sin individualitet och sina livsval. 

Möjligheten att påverka sitt eget liv ska inte försämras bara för att man blir 

gammal. 

 

Idén att ta fram en strategi för en äldrevänlig stad är lovvärd. Staden behöver bli 

bättre anpassad för alla äldre, såväl de som har äldreomsorg som de som inte har 

det. Livsvillkoren för alla äldre – även dem som inte har äldreomsorg - behöver 

uppmärksammas mer. 

 

Vi vill betona vikten av att involvera fler äldre i arbetet med strategin och inte 

minst nå äldre i de stadsdelar där färre äldre engagerar sig i traditionella 

pensionärsorganisationer. Även om den workshop som anordnades med äldre 

innehöll för få deltagare för att några mer omfattande slutsatser ska kunna dras 

så bekräftar ändå resultaten att trygga och anpassade bostäder och en bra 

äldreomsorg är viktiga frågor för många äldre. Detta understryker betydelsen av 

att dessa perspektiv inte tappas ur sikte. 

 

Frågan om samverkan med landstinget saknas i princip helt. Detta ter sig 

svårbegripligt, i synnerhet eftersom landstingets ansvarsområden sjukvård och 

kollektivtrafik är avgörande för en värdig och bra ålderdom. Även om staden 

inte har rådighet över dessa områden måste arbetet med en äldrevänlig stad 

självklart innefatta dialog och samverkan med landstinget. 

 

Analysen av inkomstfördelning är tunn och måste kompletteras med uppgifter 

som inte finns i hållbarhetskommissionens rapporter. En fråga som är av 

avgörande betydelse för många personer när de tänker på sitt åldrande är 

pensionerna. Pensionerna – förvisso en statlig fråga - påverkar naturligtvis 

frågan om vilken levnadsstandard, service osv som man kan rimligtvis förvänta 

sig som äldre oavsett inkomst, och vad som bör kunna variera utifrån 

betalningsförmåga. 

 

Underlaget refererar till statliga utredningar som SOU 2008:113, SOU 2015:85 

och SOU 2017:21. Det är förvånande att man inte refererar till Ds 2017:12 som 

ju innehåller skarpa förslag inom såväl boende som hemtjänst. 

 

Anhörigperspektivet saknas helt, vilket också är förvånande med tanke på att 

många av de anhöriga själva är äldre. Det är anmärkningsvärt att situationen för 

kvinnor som utför informell omsorg åt personer utanför det egna hushållet tas 

upp men inte situationen för dem som vårdar anhöriga. Inte minst med tanke på 

att det finns en stark jämställdhetsaspekt på de anhörigas situation borde denna 

aspekt ha lyfts fram tydligare. 
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Arbetet mot åldersdiskriminering är viktigt för en äldrevänlig stad. Trots en 

mycket ambitiös retorik från majoritetens sida i frågor som rör diskriminering 

och mänskliga rättigheter konstaterar vi att stadens faktiska arbete mot 

åldersdiskriminering inte är särskilt omfattande. Staden måste bland annat öka 

möjligheterna för äldre arbetstagare att stanna kvar i arbetslivet. 

 

En fråga som också påverkar de äldres förmåga och vilja att stanna kvar i 

arbetslivet längre är de ekonomiska incitamenten. Att höja skatterna för äldre 

som arbetar, som regeringen och majoriteten har gjort, bidrar knappast till en 

stad där äldre arbetstagare känner sig välkomna och uppskattade. I en 

äldrevänlig stad är det givetvis också lätt för äldre att starta och driva företag. 

 

I underlaget anges det: ”Deltagarna förmedlade en osäkerhet kring om de 

verkligen kommer att få hjälp den dag de behöver det.” Det visar på behovet av 

att en äldrevänlig stad kan garantera att äldre får den hjälp de behöver. Det här 

är centrala frågor för en äldrevänlig stad som inte får förbises till förmån för mer 

abstrakta och symboliska fokusområden. 

 

Vi upprepar vikten av att även äldre som inte nås av traditionella former av 

intressepolitisk påverkan kan göra sin röst hörd. Det arbete med lokala 

utvecklingsplaner och medborgarbudget som majoriteten har bedrivit inom 

andra områden riskerar dock att bli en övning i symbolpolitik och falska 

förespeglingar snarare än verklig påverkan. 
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§ 12 
Modernisering av sociala system 
Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Sociala system stödjer stadens verksamheter inom individ- och familjeomsorg, 

äldreomsorg, omsorg om personer med funktionsnedsättning samt kommunal 

hälso- och sjukvård. I budget för 2016 beslutades om en modernisering av de 

sociala systemen. En utredning visade på behov av teknisk uppgradering, 

modernisering och att digitaliseringens möjligheter behöver användas bättre. 

Förvaltningen är positiv till moderniseringen av sociala system. Det väntas 

innebära kortare handläggningstider, att mer tid kan ägnas åt brukarna och att 

arbetsmiljön för handläggarna blir bättre. Förvaltningen välkomnar att de nya 

digitala systemen stödjer socialtjänstens behov av ändamålsenlig statistik. 

Förvaltningen vill framföra att staden behöver avsätta medel till förändrings-

ledning när ny teknik och nya arbetssätt ska genomföras. Det behöver också 

planeras för hur systemet ska förvaltas, dvs. vilket ansvar som stadslednings-

kontoret respektive stadsdelsförvaltningar har efter införandet av det nya 

systemet.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 5 mars 2018.  
Dnr 1.5.1.-612-2017 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag 
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§ 13 
Reviderat idrottspolitiskt program 2018-2022 
Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat Reviderat idrottspolitiskt program för 2018-

2022. Det huvudsakliga innehållet är detsamma som det tidigare programmet för 

åren 2013-2017, dock med en del mindre justeringar och uppdateringar. I 

programmet ingår bland annat förslag om att insatserna för den prioriterade 

gruppen personer med funktionsnedsättning förtydligas samt en ökad 

tyngdpunkt på insatser till ungdomar 13-20 år, flickor och barn samt ungdomar i 

socioekonomiskt svaga områden. I programmet tas även indikatorer bort och 

högre krav ställs på samarbete och samverkan. Förvaltningen ställer sig positiv 

till det reviderade programmet och är särskilt positiv till att barn och unga i 

socioekonomiskt svaga områden prioriteras. Förvaltningen saknar kopplingar till 

stadens program för jämställdhet, barns rättigheter och HBTQ-rättigheter. 

Vidare vill förvaltningen framhålla att det är stor efterfrågan på tider i idrotts-

hallar i stadsdelsområdet. Därför är det viktigt att det finns en aktiv dialog 

mellan idrottsföreningar, idrottsförvaltningen och stadsdelsförvaltningen om 

tillgång på tider i sporthallar. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 6 mars 2018.  
Dnr 1.5.1.-089-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 14 
Förslag till ny detaljplan för fastigheten Placehotell del av Akalla 4:1 
vid Torshamnsgatan i stadsdelen Kista 
Svar på remiss från stadsbyggnadskontoret  

 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har remitterat ett förslag till detaljplan för del av 

fastigheten Akalla 4:1 vid Torshamnsgatan i Kista till bl.a. Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd. Syftet med planen är enligt planbeskrivningen att tillskapa en 

utbyggnad av planområdet till en välintegrerad mötesplats där bostäder, publika 

lokaler och offentliga platser tillsammans bygger en levande stadsmiljö för 

boende och besökare i Kista. Bl.a. innehåller planförslaget ca 500 bostäder, 

hotell, kontor, 26 tennisbanor med centercourt för tennisevenemang med plats 

för 1 200 sittplatser, parkeringshus, verksamhetslokaler för kommersiell service. 

Förvaltningen ställer sig positiv till målet om att skapa en välintegrerad 

mötesplats som bidrar till en levande stadsmiljö för boende och besökare. 

Förvaltningen anser det viktigt att säkerställa en god boendemiljö, med särskild 

hänsyn tagen till bullernivåer, grönområden och infrastruktur, så som 

kollektivtrafik och parkeringsplatser. Förvaltningens analys är dock att det 

kommer behövas förskola för att säkerställa behovet som genereras av 

nybyggnationen av bostäder i planförslaget. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 23 februari 2018.  
Dnr 1.5.3.-073-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Elvir Kazinic (S), ledamoten Martin Michel (MP) samt ledamoten 

Niklas Thorén (V) anmälde ett gemensamt särskilt uttalande: 

 

Planförslaget är omfattande med 500 lägenheter, stort sportcenter med 

centercourt med plats för 1200 personer, 26 tennisbanor, hotell, handel och 

kontor. Byggnadsvolymerna blir stora och höga vilket ställer krav även på 
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intilliggande gators utformning bakom och på sidorna av kvarteret. Trafikslagen 

bör separeras, det vill säga att biltrafik, liksom gång- och cykeltrafik skiljs åt för 

bästa möjliga trygghet, säkerhet och tillgänglighet, så som det är ordnat på 

Torshamnsgatan idag samt kopplas samman i ett större sammanhang för övriga 

delar av Kista. Det är även viktigt att sidogatorna och gatan bakom kvarteret ej 

får karaktären av bakgator vilket även förvaltningen påpekar.  Erfarenhet från 

Kista torn när det gäller bla bohags- och leveranstransporter till byggnaden visar 

på att det behövs utredning för hur tyngre transporter ska angöra det höga 

bostadshuset och hur transporter inom byggnaden är enkla att hantera.  Det 

framgår inte om det ska vara den gemensamma lastkajen som ska anslutas till 

höghusdelen eller ej. Servitut eller dylikt för brukande av vad som är 

gemensamma ytor med mera behöver också förtydligas.  
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§ 15 
Förslag till ny detaljplan för fastigheten Odde 1 m.fl.  
i Kista 
Svar på remiss från stadsbyggnadskontoret  

 

Beslut 

1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har remitterat ett förslag till detaljplan för fastigheten 

Odde 1 m.fl. i Kista till bl.a. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. Avsikten med 

planförslaget är att bidra till en utveckling av Kista som funktionsblandad 

stadsdel. Planförslaget möjliggör uppförandet av ca 2 000 bostäder, varav 1 100 

bostadsrätter, ett gruppboende, 550 hyresrätter samt ca 350 studentlägenheter. 

Studentlägenheterna inryms i IBM:s kontorslokal. Vidare planeras 18 

avdelningar förskola fördelat på 2 platser. Förvaltningen är positiv till att 

området utvecklas och att fler bostäder i Kistas norra delar bidrar till en mer 

blandad bebyggelse i området. Förvaltningen ställer sig positiva till målet om att 

skapa en funktionsblandad stadsdel. Förvaltningen ser dock ett avsevärt större 

behov av förskolor i detaljplanen än de som inplanerats. Antalet förskoleplatser 

som planen genererar uppgår enligt förvaltningen till 500 st som fördelat på 16 

barn per avdelning uppgår till ca 31 avdelningar. Vidare ser förvaltningen att 

man även bör utreda möjligheten till förskola och skola i gemensamma lokaler. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 23 februari 2018.  
Dnr 1.5.3.-142-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Asi Rebbati (L) 

lämnade ett gemensamt förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med det.  

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  

 

Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Asi Rebbati (L) 

reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget gemensamt förslag  
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enligt följande:   

 

Stadsdelsnämnden beslutar följande: 

 

1. Delvis bifalla förvaltningens förslag 

2. I övrigt anföra 

 

Rinkeby-Kista behöver fler ägarlägenheter och bostadsrätter 

 
Detaljplanen för det så kallade IBM-huset tycker vi i stora drag är bra. 

Stadsmässigheten, dvs. levande stråk, kvartersbebyggelse och lokaler för affärer, 

kaféer och restauranger, borde öka i ytterstaden generellt, och kanske framför 

allt i detta område av Kista. Idag är det tyvärr kalt och industriellt. Vår stadsdel 

borde också i större utsträckning byggas samman istället för att vara utspridda 

satellitorter, delvis med varandra, men också med andra kommuner. På sikt ser 

vi gärna att denna del av Kista integreras allt mer med både Sollentuna i norr 

och Sundbyberg i söder. Vi hade gärna sett att förvaltningen tryckte extra på 

behovet av fler bostadsrätter och ägarlägenheter.  

 

Ersättaryttrande 1 
Ersättaren Sofia Tahko (KD) anmälde att om hon hade tjänstgjort i nämnden 

hade hon ställt sig bakom moderaternas och liberalernas förslag till beslut.  

 

Ersättaryttrande 2 
Ersättaren Banar Sabet (C) anmälde att om hon hade tjänstgjort i nämnden hade 

hon ställt sig bakom moderaternas och liberalernas förslag till beslut.  

Särskilt uttalande 
Ordföranden Elvir Kazinic (S), ledamoten Martin Michel (MP) och ledamoten 

Niklas Thorén (V) lämnade ett gemensamt särskilt uttalande:  

 

Bostadshusen mot Hanstavägen föreslås bli så höga som 8-10 våningar, se 

illustration på sid 33. Det anser vi är för högt av två skäl. Dels blir husfasaderna 

på östra sidan av Hanstavägen mycket hög och massiv med detta förslag. Vi 

antar att den motsatta sidan som idag är väldigt öppen inom snar framtid 

kommer att bebyggas.   

  

Det andra mycket viktiga skälet är att bostadsgårdarna bakom dessa hus kommer 

att bli hårt beskuggade stora delar av året och särskilt vintertid. Det innebär att 

dessa fastigheters gårdsmiljöer blir otrevliga att vistas på, dåligt utnyttjade och 

av litet värde.   

  

Vårt förslag är att husen sänks med minst 2 våningar. De två översta våningarna 

bör dessutom dras in från fasad. Just detta grepp föreslås på fasaderna mot Kista 

alléväg. Dock behöver indragningen bli djupare, minst 2 meter, om effekten av 
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mer solljus ner på gårdarna och till lägenheterna ska kunna förverkligas. Vi tror 

att några av lägenheterna som på detta vis försvinner mot Hanstavägen kan få 

plats i husen på gårdarnas norra och östra sidor mot Mittgatan (på insidan av 

kvarteret).   

  

Hanstavägen bör i framtiden bli Hanstagatan, en vacker och levande stadsgata 

med fina proportioner mellan husfasader, gatubredd och alléträden samt med 

många nyttiga och trevliga verksamheter i bottenplanen. Trafikslagen som 

biltrafik, samt gång- och cykeltrafik separeras för god trygghet och 

tillgänglighet.  

  

Ett i övrigt mycket bra och komplett tjänsteutlåtande med många fina 

illustrationer, förklaringar och kvaliteter.   
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§ 16 
Ungdomar med kriminellt beteende och missbruksproblem  

– tillämpning av LVU 
Rapport från socialtjänstinspektörernas kvalitetsgranskning av Kungsholmen, 

Rinkeby-Kista, Spånga-Tensta och Östermalms stadsdelsnämnder 2017 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till hand-

lingarna. 

 

Föredragning  
Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund föredrog ärendet muntligt för nämnden.  

 

Ärendet  
I socialtjänstinspektörernas granskning Ungdomar med kriminellt beteende och 

missbruksproblem – tillämpning av LVU granskades ungdomsärenden med 

allvarligt missbruk, kriminalitet och socialt nedbrytande beteende. 15 ärenden i 

Rinkeby-Kista granskades. Stadsdelsförvaltningarna i inner- och ytterstaden skiljde 

sig åt, på så sätt att ärendena i ytterstaden präglades av mer allvarlig kriminalitet 

och missbruk än i innerstaden. Granskningen visade både styrkor och utvecklings-

områden för förvaltningens arbete med målgruppen. Som styrkor angavs bland 

annat att utredningstiderna hölls, att dokumentationen var i god ordning, att ett 

gediget utredningsarbete genomfördes där ungdomarna var i hög grad delaktiga 

samt att många insatser beviljades. Som utvecklingsområden angavs behov av 

bedömningsinstrument redan i barnärendena, behov av tidiga, omfattande 

insatser, behov av att förändra arbetssätt så att LVU tillämpas tidigare, att längre 

behandlingsplaceringar beviljas samt att ärendebelastningen per handläggare 

minskar.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 23 februari 2018.  

Dnr 1.2.5.-145-2018 
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§ 17 
Patientsäkerhetsberättelse för äldreomsorgen 2017  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till hand-

lingarna. 

 

Ärendet  
Enligt patientsäkerhetslagen (SFS 2010:659) ska vårdgivaren senast den första 

mars varje år upprätta en patientsäkerhetsberättelse för föregående år. 

Patientsäkerhetsberättelsen ska bland annat beskriva hur vårdgivaren har 

bidragit till patientsäkerhetsarbete. Det ska också framgå vilka åtgärder som 

vidtagits för att öka patientsäkerheten, vilka resultat som uppnåtts och vilket 

förebyggande arbete som gjorts. Syftet med patientsäkerhetsberättelsen är att 

underlätta för vårdgivaren att ha kontroll över verksamhetens patientsäkerhets-

arbete och för Inspektionen för vård- och omsorg att utföra sin tillsyn. Det blir 

också enklare för andra att ta del av information om hur vårdgivaren arbetar med 

patientsäkerhet. Berättelsen ska hållas tillgänglig för den som önskar ta del av 

den. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 5 februari 2018.  

Dnr 1.2.1.-078-2018 
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§ 18 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter     
 

Inkommen skrivelse 
Inga inkomna skrivelser fanns att anmäla.  
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§ 19 
Postlista   
 
Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 8 februari 2018 till och med den  

7 mars 2018.  
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§ 20 
Uppdragslista 
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 8 mars 2018. 
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§ 21 
Konferenser och utbildningar  
 
Beslut  
Nämnden beslutade att 2 deltagare från majoriteten och 2 deltagare från 

oppositionen i nämnden får delta i konferensen En stad fri från våld som 

arrangeras av Stockholms stads socialförvaltning 3 maj 2018.  

 

Deltagarna får dagarvode samt ersättning för förlorad arbetsinkomst vid behov.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

22 mars 2018 
 

Sida 33 

 

 

  

 
§ 22 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde  
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 14 februari 2018. 
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§ 23 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde  
 
Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från Nämndens råd för funktionshinderfrågors  

sammanträde den 14 februari 2018. 
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§ 24 
Anmälan av delegationsbeslut     
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2018-03-16 Verksamhetsberättelse med 

bokslut för idéburet offentligt 

partnerskap med Fryshuset 

Husby 

Dnr: 1.2.5.-613-2016 

  Ulla Thorslund 

stadsdelsdirektör 
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§ 25 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m.   
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 
Ärendet 
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade inom 

stadsdelsförvaltningen. 

 

1. Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltningen, förvaltningsgruppsprotokoll  

2018-03-15 

2. Beslut från IVO angående en ansökan från Soins AB om att bedriva hem 

eller öppen verksamhet för vård under en begränsad del av dygnet.  

Dnr: 6.-159-2018 
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Bilaga 1 

Stadsdelsnämndens sammanträde den 22 mars 2018  

Närvaro vid omedelbart justerade beslut §§ 10, 12, 14 och 15      

 

X = närvarande vid handläggningen av samtliga omedelbart justerade paragrafer.  

 Parti Namn Närvaro §§ Tjänstgörande 

ersättare 

Ordförande  S Elvir Kazinic       X  

Vice ordförande  M Benjamin Dousa       X  

     

Ledamöter S Kerstin Aggefors        X  

 S Staffan Svärd        - Estanislao Mboro 

 S Galina Monsalves Leal       X  

 MP Martin Michel       X  

 MP Ahmet Music  -- -        - Tomas Beer  

 V Niklas Thorén          X  

 M Aleks Sakala         X  

 M Tatjana Kovacic        X  

 M Kerstin Thufvesson        X  

 M Mats Rydelius        X  

 L Asi Rebbati        X  

   

 

  

Ersättare S Estanislao Mboro                    X       

 S Kyllikki Iroegbu       X                      

 S Daniel Katebi       -                       

 S Tara Rasul Aziz       X  

 MP Tomas Beer                     X  

 MP Lara Siadat       X  

 V Ahmed Sharaf Abdi       X  

 M Basit Choudhury       X                       

 M Jean-Robert Nino       X                    

 M Sinan Tayeb       X  

 L Joar Forssell        -                    

 C Banar Sabet        X  

 KD Sofia Tahko       X  

Tjänstemän     

Stadsdels-

direktör  

 Ulla Thorslund       X  

Kanslichef  Johan Hernman       X  

Ekonomichef  Alex Baena       X  

Avdelningschef  Ulrika Axelsson       X  

Avdelningschef  Susanne Tengberg       X  
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Avdelningschef  Kim Lagerquist        X  

Avdelningschef  Ingrid Brännström _     -  

Personalchef  Tiina Palmquist        -  

Strateg  Ingrid Friberg       X  

Nämndsekr.   Tove Nilsson        X  

Adm.sekr.   Monica Holst        X  

     

Personal-

företrädare 

    

Kommunal  Riitta Eddib        -     

Vision  Ata Hosseini        X  

SACO  Nadja Gürsoy        -  

     

 


